

1ドル スターターキット プロモーション

\$1 工具包 宣传活动 \$1 Starter Kit Promotion

スターターキット通常3,300円(税込)
が期間限定特別価格

平日3,300円(含税)の工具包限时大优惠
Limited-Time Only Special Price for Starter Kit Normally ¥3,300(tax included)

2019年11月1日(金)00:01 - 11月30日(日)23:59 (日本時間)
2019年11月1日(星期五)00:01 - 11月30日(星期日)23:59 (日本時間) Fri. November 1, 12:00 a.m. - Sun. November 31, 11:59 p.m., 2019 (JST)

新規登録時に、初回登録パッケージもしくはクリエイイトパッケージ(100CV以上)をご購入いただくと、スターターキット代(新規メンバー登録料)通常3,300円が1ドル=130円になります。(いずれも税込)

新会員注册时, 仅需购买首次注册套装或Create-A-Package(100CV以上), 工具包价格(新会员注册费)即从平时的3,300日元降至1美元=130日元。(以上均为含税价)

Purchase a New Registration Package or Create-A-Package (100 CV or more) upon new registration to receive a starter kit (new member registration fee) normally priced at ¥3,300 for just 1 USD or ¥130 (both prices include tax).



<ご注意>

- このプロモーションは日本限定です。
- スターターキット代金には、メンバー登録料が含まれます。
- このプロモーションで、スターターキット(メンバー登録料含む)を130円(税込)でご購入した方は、年間のSmartDeliveryが360CV(60CV×6カ月)以上でも、初年度の更新料(2,200円)の免除にはなりません。

<注意事項>

- 本次宣传活动仅限日本国内。
- 工具包费用中已包含新会员注册费。
- 在本次宣传活动中以130日元(含税)的优惠价购买了工具包(含新会员注册费)的成员, 即使年度内智能配送(SmartDelivery)达到130CV(30CV×6个月)以上, 也需缴纳首次续约费(2,200日元)。

<Note>

- This promotion is valid in Japan only.
- Member registration fee is included in the starter kit price.
- Members who purchase a starter kit (including member registration fee) during this promotion for ¥130 (tax included) are not exempted from the initial year renewal fee (¥2,200) even in the case of 360 CV SmartDelivery orders per year (60CV x 6 months).

期間中はこちらの価格で購入いただけます!
活动期间内价格如下! Available at this price while the campaign lasts!

<初回登録パッケージ 首次会员注册套装 Sign-up Package>

スターターキット代 ¥3,300 + 送料 ¥770 含む 包含 Starter Kit 费用 ¥3,300 + 运费 ¥770 Including Starter Kit (¥3,300) and shipping (¥770)

1 イヤー ベストセラー 1 Year Best Seller	¥400,070	¥396,900
アンバサダー 大使套餐 Ambassador	¥149,270	¥146,100
RESERVE & M1ND ジャンボ RESERVE & M1ND (沛泉菁华 & 敏动力) 豪华套餐 RESERVE and M1ND Jumbo	¥133,670	¥130,500
ジャンボ 豪华套餐 Jumbo	¥109,670	¥106,500
スプリーム 超级套餐 Supreme	¥56,870	¥53,700
ベーシック 基础套餐 Basic	¥37,070	¥33,900
ベーシック RESERVE(リザーブ) 基础套餐 RESERVE沛泉菁华 Basic RESERVE	¥36,470	¥33,300
ベーシック M1ND(マインド) 基础套餐 M1ND敏动力 Basic M1ND	¥36,470	¥33,300
ベーシック REVITABLU(リバイタブルー) 基础套餐 REVITABLU Basic REVITABLU	¥36,470	¥33,300
ZEN BODI ベーシック ZEN BODI基础套餐 ZEN BODI Basic	¥43,670	¥40,500

初回登録パッケージの内容は「初回登録パッケージ」チラシをご覧ください

首次会员注册套装的内容请参照《首次会员注册套装》宣传单

Please see the "Sign-up Package" leaflet regarding details on the content of the starter package



ジュネスグローバル合同会社

婕斯环球有限公司

Jeunesseglobal LLC.

〒163-0237 東京都新宿区西新宿2-6-1 新宿住友ビル37階

カスタマーサービス: 050-5577-5291 (月~金10:00-17:00 土・日・祝・年末年始休み)

〒163-0237 東京都新宿区西新宿2-6-1 新宿住友ビル37層

客户服务: 050-5577-5291 (星期一~星期五10:00-17:00 星期六·日·节假日·年末年始休息)

37F Shinjuku Sumitomo Building, 2-6-1 Nishishinjuku, Shinjuku-ku, Tokyo 163-0237

Customer Service: 050-5577-5291 Monday-Friday 10:00-17:00 (Closed on Saturday, Sunday, public holidays and New Years)



JEUNESSE®

www.jeunesseglobal.com